

GODTHÅB SAMRÅD

Referat fra :

- Emne:** Arbejdsgruppemøde / Brugergruppemøde (20)
- Dato:** Onsdag den 31. juli 2024 kl. 1900-2100.
- Sted:** Ridemandsmølle, mødelokalet.
- Deltagere:** Medlemmer af Godthåb Samråd, og medlemmer af Brugergruppen Ridemandsmølle:
Herudover deltager Charlotte og Rikke.
- Fravær med afbud:** Jørgen, Poul E., Lone, Per, Charlotte, Rikke, Susanne Rog
Annie
- Fravær uden afbud:** -

Dagsorden til ordinært møde:

1) Godkendelse af dagsordenen.

ok

2) Opsamling på sidste møde

- Kirkemarken / Godthåbsstenen– Orientering ved Poul
- Evaluering af Sankt Hans 2024

OK Vi fortsætter uden taler, men det øvrige fortsætter

Der skal etableres vandforbindelse fra gule hus til at slukke bålet. Peter Urban kommer med forslag.

3) Aktiviteter 2024

- Fællesspisninger?. OK Peter kommer med dato i oktober.

- Byfest

PED og Poul har holdt møde. Følgende aftalt.

- Opvisning ved Taekwondo på bålpladsen eller vejen. Vi melder tilbage om tidspunkt. Taekwondo melder om ca. tid de optræder.
- Bod ved Taekwondo - OK
- Opstilling af området. Skal det være som vanligt. Husk at FDF skal opstille ovre ved ungdomsskolen p.g.a. bålsted m.v.

GODTHÅB SÅMRÅD

- Vi regner med opstilling af alle telte, hvis det bliver regnevejr. Ved udsigt til tørvejr kun de nye. Henrik adviserer teltholdet.
- Kirken giver som vanlig morgenkaffe.
- Arkivet vil gerne udvide i salen med film / billeder- OK
- I salen vil der blive lidt afspændingsyoga efter løbet. I den sydlige del af salen. Og senere vil der blive mavedans.
- **PED og Poul laver en endelig tidsplan og sender ud til alle.**
- Borgerforeningen opstiller flag.
- Hesteridning bliver ved bålstedet.
- Hoppeborg på bålpladsen.
- Ungdomsskolens lokaler lånes til brug for musikken til omklædning m.v.
- Erik har kontaktet kommunen m.h.p. græsslåning før byfesten

• Julebasar

Datoen er fastlagt til lørdag den 23. november 2024, i tidsrummet 10 til 16, hvorefter der vil blive tændt juletræ.

- Peter kommer med liste og priser. Charlotte med pris på lyskæde. Senest ultimo juni, så der kan nås at søge LU om midler. Poul søger LU.
- Charlotte vil gerne have tilbagemelding fra foreninger, hvad de ønsker at byde ind med. Tilbagemelding til Charlotte på mail: charlottesmangaard@live.dk
- Duge lånes fra TRIM. OK
- Kan Grøn gruppe skaffe "varmekilde" = Træstubbe. Undersøges ved Alexander vedrørende fældet piletræ.
- Fakler ved FDF
- Er der stemning for at nogle byder ind med madlavning i forsamlingshuset til sultne borger. Anni undersøger. Peter reserverer forsamlingshuset.
- Kan nogle skaffe halmballer. Gamle højtryks.??
- Reklame i kirkebladet. Evt. flyvers. Henrik kontakter Tina. OK.

Ny flyvers i sidste udgave

Charlotte var ikke tilstede, så ovenstående bliver stående. Poul kontakter Charlotte m.h.p. lyskæder. Mv.

4) Bordet rundt.

Maggi – Malergruppen udstiller som sædvanlig i mødelokalet.. Der bliver muligvis oprettet et kor i Godthåb.

Søren. Sommerferie. Har lige været i Norge. Starter op igen i september i Møllen. Tur til Egholm.

Peter: Sommerferie. Borgerforeningen har haft møde med landdistriktskonsulent Cecillie. Hun var meget begejstret for stedet. Mulighed for at søge om ny IT udstyr. m.v til stedet.

Henrik. Overordnet plan for kirkegården sættes igang i efteråret. Menighedsrådsvalg til efteråret.

GODTHÅB SAMRÅD

Taikwondo. Starte op igen i når ferien slutter. Har haft graduering, det blev til 6 sorte bæltter – flot. 106 medlemmer. Renovering af pejsestuen. Deltaget i foreningernes dag.

Susanne: Mange nye medlemmer i foråret. Har fået nye ledere, idet de "gamle" valgte at stoppe. Ændrer deres organisation. Kommer info om dette. 22 medlemmer

2 nye unge ledere. = 3 ledere. Prøver at inddrage forældre. Deltager i byfest. m. betaling.

Deltager i julemarked.

I FDF er der en bestyrelse og den er/bliver Rikke formand for.

Og så er der en kredsleder som er øverst i FDF Godthåb. En kredsleder vælges af og blandt lederne.

Og fordi Emil er ny kredsleder, så skal der ny formand for bestyrelsen.

FDF. Støtteforening oprettet. Kommer på hjemmesiden.

Benny: Hammerværket. Koncert i Møllen. 18 08 med Lars Lindbjerg fra Hobro.

Håndværkerdag den 08 sep.

Erik: Grøn gruppe: Der er ved at være en del, der skal gøres igen. Starter op igen i september.

Der er en del oprydning rundt omkring. Ved madpakkehuset, skal man huske at lukke lågen.

Vi skal forsøge at skaffe træ til FDF: brænde og rafter.

5) Eventuelt

Erik spurgte til hvorfor der ikke længere kom bus til Godthåb jf. det udsendtd kort. NT.s bussen fortsætter som hidtil. Men det er uklarhed omkring kortet der var udgivet.

Godthuset: Er der nyt. Nej. Invitation til næste møde. Hvad skal der ske.???

6) Næste møde

Tirsdag den 05 november 2024 kl. 19-21 Mødelokalet Ridemandsmølle.

Referent

Poul Tradsborg